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Sociālo un veselības jautājumu komitejas Ārkārtas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Grobiņa, Lielā iela 54, 2.stāva komiteju zāle 

 
16.04.2025. Nr. 5 
 
 
Sēde sasaukta 2025. gada 16. aprīlī plkst. 13:00 
Sēde sākta 2025. gada 16. aprīlī plkst. 13:00 
Sēde slēgta plkst. 13:10 
 
Sēdē piedalās 3 komitejas locekļi: 
Klātienē: Juris Grasmanis, Andrejs Radzevičs 
Attālināti: Inga Ratniece 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Vija Jablonska, Ģirts Osis 
Attālināti: Gunta Gulbe, Linda Gundega Rungovska, Gaida Zvirbule, Velta Feodorova, 
Diāna Grudule 
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi: Laila Roga, Aivars Galeckis 
 
Sēdi vada Juris Grasmanis 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par palīdzību dzīvokļa jautājuma risināšanā Martai Jakušai kā kvalificētai 
speciālistei 
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1.§ 
Par palīdzību dzīvokļa jautājuma risināšanā Martai Jakušai kā kvalificētai 

speciālistei 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 00m 08s 
 

Juris Grasmanis - Piesaka darba kārtības jautājumu “Par palīdzību 
dzīvokļa jautājuma risināšanā Martai Jakušai kā 
kvalificētai speciālistei”. 

- Uzsver, ka līguma papildinājumi ir saņemti, 

jautājums jau iepriekš apspriests, taču tad pietrūcis 

sadarbības līguma. Tagad tas ir sagatavots juristu 

vadībā, iesaistoties arī Vijai Jablonskai, kura uztur 

kontaktu ar attiecīgo dakteri. Komitejas locekļiem 

svarīgi divi jautājumi: Vai pakalpojumu sniegs 

konkrētā persona un kāds būs pakalpojuma apjoms 

un darba laiks. 

- Paskaidro, ka līgumā šie jautājumi ir atrunāti. 

Līguma 2.2. punkts nosaka, ka zobārstniecības 

pakalpojumi telpās jānodrošina vismaz 10 stundas 

nedēļā, savukārt 2.3. punkts paredz zobu higiēnista 

pakalpojumus vismaz 20 stundas nedēļā. 

- Atgādina, ka iepriekšējā sēdē dzīvokļa speciālisti 

izskaidroja, uz kāda pamata dzīvoklis tiek piešķirts, 

un tad iebildumu nebija. Tagad viņš aicina komitejas 

locekļus paust viedokli par sadarbības līgumu.  

 

Inga Ratniece - Atgādina, ka jau iepriekš runāts par to, ka 
sadarbības līgums trūka. Tagad līgumā noteiktais 
stundu skaits viņai šķiet adekvāts, un viņa pauž 
atbalstu. 
 

Andrejs Radzevičs - Norāda, ka, ja pakalpojums būs atbilstošs, viņam 
iebildumu nav. 
 

Vija Jablonska - Informē, ka pēc sarunām ar juristu viņa 

aprunājusies ar potenciālo dakteri, kura piekrīt 

līguma nosacījumiem.  

- Lai gan sākotnēji līgumā norādīts darba uzsākšanas 

datums – 7. jūlijs, daktere cer darbu sākt jau maija 

beigās.  

- Vērš uzmanību bērnu zobārstniecībai. 

Dienvidkurzemē valsts apmaksātie bērnu 
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zobārstniecības pakalpojumi pieejami tikai Grobiņā 

un Aizputē. Šobrīd šajās vietās kvotas jau ir 

iztērētas. Viņa sazvanās ar Nacionālo veselības 

dienestu, kur saņem informāciju, ka jaunās kvotas 

varētu būt pieejamas ne ātrāk kā pēc deviņiem 

mēnešiem – tikai pēc Veselības ministrijas 

pārskatīšanas. Tas attiecas tikai uz bērnu 

zobārstniecību un oftalmoloģiju. Daktere ir gatava 

arī ārstēt bērnus, un tas, pēc Vijas domām, ir ļoti 

nozīmīgi. Viņa aicina komitejas locekļus atbalstīt šo 

sadarbību, jo gandrīz gads pagājis, kamēr daktere 

piesaistīta. Daktere jūtas nevēlama, bet uzsver – ja 

vajadzēs, viņa atradīs citu vietu, taču pašvaldībai ir 

iespēja dot viņai iespēju.  

 

Juris Grasmanis - Secina, ka jautājumi ir izrunāti, un rosina pāriet pie 

balsojuma. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  3 (Juris Grasmanis, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par palīdzību dzīvokļa jautājuma 
risināšanā Martai Jakušai kā kvalificētai speciālistei" un 
virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 08m 35s 

 

 
Sociālo un veselības jautājumu komitejas priekšsēdētājs Juris Grasmanis 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 

 


